

Pembekal borong reka bentuk moden kosong [balang lilin seramik](#)



Mengapa Pilih [Sunny Glassware](#)

- Dedikasi paling tinggi untuk merancang, tidak pernah memampatkan kualiti
- Sunny Glassware Strictly melindungi pelanggan "reka bentuk, semua item yang baru direka dari US Haven" telah disalin dalam tiga tahun.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam Sunny Glassware. Sunny Glassware Setelah menghancurkan 80,000 pcs kapal kaca dengan cacat yang hampir tidak dapat dilihat.

Penerangan Produk

nama produk	Pembekal borong reka bentuk moden kosong balang lilin seramik
Masa contoh	1. 5 hari jika terdapat bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz kaca
Ukuran	Perkara No.: SGMK21032225 Dia teratas: 88 mm Bawah dia: 50 mm Ketinggian: 102 mm Berat: 214 g Kapasiti: 430 ml
Pembungkusan	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tettingkap, kotak warna, kotak putih, dll
Masa penghantaran	Dalam masa 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
Istilah pembayaran	Deposit 30% oleh T/T terlebih dahulu dan baki terhadap salinan B/L
Penghantaran	Oleh laut, melalui udara, oleh ekspres dan ejen penghantaran anda boleh diterima
Majlis penggunaan	Hiasan rumah, hiasan perkahwinan, nikmat perkahwinan, peningkatan hiasan,



Dalam mencari ketenangan dan keanggunan dalam kehidupan bandar yang sibuk, mulakan dengan balang lilin seramik yang kosong ini. Kami dengan berhati-hati memilih bahan seramik berkualiti tinggi, dengan teliti diukir oleh tukang, setiap kerja memancarkan kilauan hangat semulajadi, sambil menambah sentuhan suasana artistik ke ruang rumah anda.

Pemilihan bahan seramik yang mesra alam dan tidak toksik bukan sahaja memastikan keselamatan produk, tetapi juga menyoroti penghormatan dan penjagaan kami terhadap alam sekitar. Bahan seramik mempunyai rintangan haba yang baik, walaupun lilin menyala untuk masa yang lama, ia dapat menyimpan tangki utuh, tahan lama, dan teman rumah anda yang dipercayai.





Ini kosong [balang lilin seramik](#) bukan sahaja sesuai untuk memegang semua jenis lilin, tetapi juga boleh digunakan sebagai periuk bunga kecil, hiasan meja atau bekas untuk objek kecil. Apabila lilin terbakar, kisah mereka tidak berakhir, tetapi memulakan perjalanan lain sebagai hiasan rumah, yang membolehkan kreativiti dan inspirasi anda untuk meluaskan selama-lamanya.

Pelanggan kami

David dari IS Amerika Syarikat

Setelah menerima e-mel bantuan David, Sunny Glassware bertindak balas dengan cepat, dan pertama kali mengundang David untuk menghantar sampel pemegang lilin seramik yang dipersoalkan untuk analisis. Sebaik sahaja sampel tiba, Sunny Glassware Mengambil tindakan segera untuk menganjurkan jabatan reka bentuk untuk mengadakan mesyuarat khas dengan tuan-tuan yang berpengalaman di kilang untuk membincangkan penyelesaian secara mendalam. Selepas banyak perbincangan yang sengit dan produktif, pasukan akhirnya mencapai konsensus: permukaan luar biasa pemegang lilin seramik, terutama kawasan mulut, sememangnya tidak sesuai untuk penggunaan langsung air glaze. Sebabnya ialah jika air glaze putih digunakan, apabila sayu tidak sekata atau lap tidak ada, kecacatan akan sukar dikesan oleh mata kasar, yang serius mempengaruhi keindahan keseluruhan produk.

Untuk menyelesaikan masalah yang sukar ini, pasukan reka bentuk Sunny Glassware telah menunjukkan profesionalisme yang mendalam dan semangat inovatif. Mereka bijak memutuskan untuk menambah sentuhan warna yang unik ke kawasan mulut pemegang lilin seramik. Reka bentuk inovatif ini bukan sahaja menjadikan produk lebih cantik, tetapi lebih penting lagi, ia menjadikan sebarang kecacatan kecil dapat disembunyikan di bawah kontras warna yang tajam, sehingga meningkatkan ketepatan dan kecekapan pemeriksaan kualiti. Perubahan ini bukan sahaja berjaya menyelesaikan masalah kualiti David untuk masa yang lama, tetapi juga menjadikan kualiti produk Sunny Glassware Pemegang lilin seramik bertambah baik, dan memenangi pujian yang meluas dari pelanggan.

Patut disebutkan bahawa pasukan reka bentuk Sunny Glassware telah memenangi banyak anugerah, dan keupayaan profesionalnya sukar untuk mencari yang kedua di perusahaan rakan sebaya domestik. Ia adalah pasukan reka bentuk yang berpusatkan pelanggan yang sentiasa berusaha untuk kecemerlangan, yang membuat Sunny Glassware Mampu menonjol dalam pertandingan pasaran yang sengit dan memenangi kepercayaan pelanggan yang mendalam seperti David. David sangat mengiktiraf sikap profesional dan kemahiran indah Sunny Glassware, dan dengan gembira memutuskan untuk terus memilih Sunny Glassware untuk perintah seterusnya dan terus mempercayai Sunny Glassware pemegang lilin seramik. Keputusan ini bukan sahaja pengesahan Sunny Glassware kualiti dan perkhidmatan produk, tetapi juga pengiktirafan dan kepercayaan Sunny Glassware semangat jenama.

Undi positif

Tania Robinson,Australia

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



rose golden electroplating glass candle holder...



very good quality, on time, good communication

sunny logistics,Hong Kong S.A.R.

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



large custom pattern luxury ceramic vessel Ca...



Thanks for your great works for my new projection. I took out a few from 5 boxes and saw I loved,I am so relieved and feel a sense of trust now with your company

[Reply](#)



Iridescent Glass Candle Holder For Candle Mak...



Excellent deep process for these iridescent glass candle holders, you are the best person I ever met. I should have new projection for more glass. Thanks for your great works

[Reply](#)



large glass candle jar thick wall candle holders ...



Amazing glass candle jars that I want. I should have other colors for next bulk orders. Thanks for your great works.

[Reply](#)

Amy Seba,Canada

Supplier service: **Very Satisfied** (5 stars)

On-time shipment: **Very Satisfied** (5 stars)



Newly mold geo cut diamond effect glass fragr...



excellent quality and communication.

Aksesori - Kotak Pemegang Lilin

CANDLE HOLDER BOX SIZE, LOGO, COLOR, LINING, SHAPE CAN BE CUSTOMIZED



Pengeluaran dan Pembungkusan

Mass production



Quality testing



Packing



Pallet



Bilik sampel

Selamat datang ke bilik sampel **Sunny Glassware**



Di sini kita menyatukan sejumlah **5000** Jenis pemegang lilin yang direka dan dibuat dengan teliti, setiap pemegang lilin mencerminkan usaha dan reka bentuk yang berterusan.

Soalan Lazim

1) Bolehkah anda menggabungkan banyak item yang pelbagai dalam satu bekas dalam urutan pertama saya?

Ya, kita boleh. Tetapi kuantiti setiap item yang diperintahkan hendaklah mencapai moq kami.

2) Jika ada masalah kualiti, bagaimanakah anda dapat menyelesaikannya untuk kami?

Apabila melepaskan bekas, anda perlu memeriksa semua kargo. Jika sebarang produk kerosakan atau kecacatan ditubuhkan, anda mesti mengambil gambar dari kadbod asal. Semua tuntutan mesti dibentangkan dalam masa 15 hari bekerja selepas melepaskan bekas. Tarikh ini tertakluk kepada masa ketibaan bekas.

3) Mengapa anda memilih kami?

1. Kami mempunyai pengalaman yang kaya dalam perdagangan barangan kaca untuk lebih daripada **20 tahun** dan pasukan yang paling profesional.
2. Kami mempunyai 10 barisan pengeluaran dan boleh mengeluarkan 15 juta keping sebulan, kami mempunyai proses yang ketat membolehkan kami mengekalkan kadar penerimaan melebihi 99%.
3. Kami bekerja dengan lebih daripada 1800 pelanggan di kira-kira 80 buah negara.
4. Kami menawarkan perkhidmatan logistik seluruh dunia yang profesional.

4) Bolehkah kita mendapatkan sampel percuma anda?

Ya, anda boleh. Kami **Sampel adalah percuma** Bagi pelanggan yang mengesahkan pesanan. Tetapi barang untuk Express adalah pada akaun Pembeli.

5) Bagaimana dengan moq anda?

Produk jenis yang berbeza akan menjadi MOQ yang berbeza, untuk beberapa barangan kaca dalam stok, pesanan kecil boleh diterima.

6) Berapa banyak orang di jabatan R & D anda?

Kami mempunyai 5 pereka profesional, dan mereka akan membangunkan 15 reka bentuk inovatif bulanan.

7) Bolehkah anda memberi saya diskaun mengenai harga?

Harga bergantung pada kuantiti anda, jika anda mahukan harga yang baik dengan pesanan kecil, anda boleh membuat lebih banyak kuantiti dalam satu masa, dan biarkan mereka di gudang kami, kami akan menyimpan barang untuk anda sehingga anda memerlukan.

Kami menantikan pertanyaan dan kerjasama anda.